
Ülkemizde Erkek Voleybolunda Milli Takımında başarı neden gelmiyor 

Bu haftaki yazımda yıllardır voleybol severlerin sordukları erkek voleybolun Milli Takımında  

başarı neden gelmiyor sorusuna cevap arayacağım. 

Öncelikle Şu anki Erkek voleybolumuzun mevcut durumu ne kadar başarı yada ne kadar 

başarısızlık içinde onu analiz etmek gerekir. Milli takım düzeyinde dünya sıralamasında 1320 puanla 30. 

Sıradayız bu bence bir başarı değildir. Kulüpler düzeyinde ise Halkbank, Ziraat Bankası ve Fenerbahçe 

Avrupa’da katıldığı kupalarda şampiyon olamasalar da ilk dörde girebiliyorlar. Bu durum milli takıma 

göre başarılı bir durum olarak değerlendirilebilir. Bunu temel sebebi kulüplerin ülkemize kaliteli 

yabancıların getirmesi olarak değerlendirebiliriz. 

Milli Takımlar düzeyinde başarının gelmeyiş sebeplerini sıralayacak olursak: 

Yeni yetişen genç oyuncuları milli takıma adapte edemiyoruz.  

Bu oyuncular zaman zaman fırsat verildiğinde kulüplerinde çok iyi maçlar çıkarıyor. Bu hafta 

oynanan Fenerbahçe – Galatasaray maçında Milli takımın ve Fenerbahçe’nin Pasör çaprazı Kaan 

Gürbuz 44 sayı ile tamamladı ve takımının maçı kazanmasında en önemli yükü aldı. Kaan sezon 

başından bu yana luburiç’in yedeği olarak oturuyor zaman zaman ikili değişiklikte oyuna giriyor. 

Bu hafta luburiç sakat diye direk oynadı mükemmel bir iş çıkarttı. Eğer milli takımın en iyi 

oyuncusu olma potansiyelindeki bir oyuncuyu kendi takımında yedek tutuyorsanız o oyuncu bir 

adım ileri gidemez. Nitekim Adis, Efe Mandıracı ve Efe Bayram ülkemizdeki  takımlarında yedek 

dururken İtalya ya transfer olduktan sonra oradaki takımlarında genellikle ilk altı oynuyorlar.  

 

Milli Takımda oyuncular arasında yaş farkı çok fazla.  

Milli takımda 40 yaşında oyucu da 30 lu yaşlarda oyuncularda 20 yaşlarda oyuncularda bir arada 

milli takım antrenmanı yapıp maça çıkıyorlar. Bazı oyuncular baba oğul yaşında, bu oyuncuları 

harmanlayıp milli takım oluşturmak çok zor. Kuşak çatışması, devrecilik takımın kimyasını bozuyor 

bu da başarıyı etkiliyor 

 

Bizim oyuncularımızın yapısına uygun bir antrenör ve ekibini bulamadık.  
Milli takımda yerli ve yabancı bir çok antrenör denedik bir çoğu bir yıl bile takımın başında 
kalamadı ve sözleşmeleri fesh edildi. İdari açıdan bir davamlılık olmayışı başarısızlığın 
sebeplerinden birisidir. 

 
Oyuncularımız Ağır antrenman yapmayı sevmiyorlar  

Şu anda ülkemizde yetişen oyuncuların büyük bölümü Ziraat, Arkas birazda Halkbank 
altyapısından yetişmekte. Altyapıdan aldıkları antrenmandan sonra diğer A takım kulüpler 
gittiklerinde antrenman tempoları düşmekte ve buna bağlı olarak da kapasiteleri 
gelişmemektedir. 
 

Bu kadar olumsuz durum varken milli takım başarısı için ne yapılabilir? 
Voleybol federasyonu milli takımda oynayan ya da oynayabilecek kapasitede olan oyuncuları 

Kulüplerden geçici lisans ile alıp TVF ya da başka bir takımda pilot takım olarak oynatmalı ve bu 

gençler iyi antrenman yaptırıp maç tecrübesi kazanmaları sağlamalıdır.  

Milli takım oyuncuları daha sık bir araya getirilip hazırlık kampları yapılmalı ve bir arada 
oynamaları sağlanmalıdır. 
 
Bu haftaki yazımı burada sonlandırırken herkese sporla dolu sağlıklı günler diliyorum 
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